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EEEZI@ iv nl];
@rivm.nl]

To RET EX A ivm.nl]; rivm.nl];

VTA 1.20 [512 @rivn.ni; ERE

Cc: 512] 5.1.2e A. @rivm.nl]
From: 5.1.2e p12

Sent: Mon 11/30/2020 1:56:48 PM

Subject: FW: Terugkoppeling POSES 26 november

Received: Mon 11/30/2020 1:56:49 PM

Hoi,

Interessante terugkoppeling, zeker ook het eerste punt. Ik heb net in MT Cib mij verbazing uitgesproken over het

feit dat wij niet betrokken zijn bij de genoemde oplegger en aangegeven dat wij voortaan wel vooraf willen worden

betrokken. En uiteraard dat wij zeker onderdeel moeten zijn van een “klein committee”...

Ik krijg zo de oplegger nog van EEE] en zal ik jullie ook doorsturen.

Groet

From: [ERE JE eiv.nl>
Sent: maandag 30 november 2020 11:07

Subject: Terugkoppelin ¢ size (LU 26 november

Beste collega’s,

Hierbij een terugkoppeling van het PO dat FEES afgelopen donderdag had met [EXES IEEEEN.

Groeten

Mededelingen en actiepunten
« BE:0at zich de komende periode (met ingang van deze week) volledig richten op COVID-vaccinatie. Er wordt

nog gekeken hoe haar taken al EEE: uien worden waargenomen.

EE heeft gemeld dat directie VGP slechtsJERETR vrij heeft gemaakt om aan de OVV adviezen mbt surveillance

voedselveiligheid te voldoen. Dit is te weinig. We zullen dit knelpunt hogerop in de organisatie agenderen.

Bespreekpunten
+ December 2019 hebben we een nota over microbiologische diagnostiek naar VWS gestuurd. De coronacrisis

heeft aanvullende knelpunten blootgelegd. Er is daarom een oplegger opgesteld waarin deze aanvullende punten

zijn opgesomd. Het gaat hierbij om de opschalingssystematiek voor diagnostiek (er zullen verschillende scenario’s

voor opschaling moeten worden uitgewerkt die kunnen worden ingezet 0.b.v. de grootte van de uitbraak); het

borgen van informatieverstrekking aan RIVM-CIb van diagnostiek met een publiek belang; het overwegen om een

testrobot bij het RIVM te plaatsen; en de mogelijkheid om de rioolwatersurveillance in de toekomst (breder) te

benutten.

Afgesproken is om de benodigde acties ter versterking van de microbiologische diagnostiek voor volksgezondheid
nader uit te werken in een klein commité. VWS-PG en Clb zullen gezamenlijk uitwerken welke stappen er nodig zijn
en in welke volgorde, om bij een volgende pandemie goed voorbereid te zijn. Vervolgens zal begin januari een

afspraak worden gepland tussen de directeuren van de drie betrokken VWS-directies (PG, PDC-19 en CZ) en Clb.

« De uitputting van het calamiteitenbudget is besproken. In augustus is het calamiteitenbudget opgehoogd naar

maar inmiddels gaat de uitputting richting de |JIEXECIIDe kosten zijn toegelicht aan VWS.

Afgesproken is dat we hen zo snel mogelijk na de maandafsluiting van november een nieuwe prognose geven.

« Eris kort gesproken over het Westnijlvirus. 9 december is er opnieuw een responsteam over WNV, waarin men
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een zo volledig mogelijk beeld zal proberen te krijgen van de situatie in 2020 en verder beleid voor 2021 zal

formuleren. Na het RT zal [RE dminister van Ark bijpraten in de GS-staf op maandag.
« Eris kort gesproken over de hpv-vaccinatie. In de bestuurstafel met JGZ heeft JGZ aangegeven de uitbreiding
naar 9-jarigen en de inhaalcampagne nu niet te kunnen organiseren i.v.m. de coronadrukte. VWS is nog bezig de

mogelijkheden verder uit te zoeken.

* VWS heeft een toelichting gegeven over traject toekomstige governance publieke gezondheidszorg. De

coronacrisis heeft knelpunten blootgelegd in de governance van de publieke gezondheidszorg (verhouding Rijk-

RIVM-GGD’en), waarander in de (on)mogelijkheid om de GGD’en aan te sturen. Veel politieke partijen roepen nu

dat er meer regie vanuit de Rijksoverheid nodig is. Veranderingen in governance zullen waarschijnlijk een

gespreksonderwerp aan de formatietafel worden. VWS heeft daarom een projectteam ingericht dat een

knelpuntenanalyse moet uitvoeren en verschillende oplossingsrichtingen moet schetsen [RERheett aangegeven

dat privacyregels, zoals het niet mogen uitwisselen van BSN-nummers, de infectieziektebestrijding ernstig
belemmeren in deze crisis JEEEImeldde dat er o.a. gekeken zal worden of er wellicht een verschillende

governance nodig is in vredestijd vs crisistijd. In het verlengde van het al lopende traject over de aanpassing van de

Wpg, gaf VWS aan dat ze het governance-traject in twee stappen zullen doorlopen. Eerst zal bekeken worden wat

op korte termijn nodig is. Vervolgens zal worden bekeken hoe wetswijzigingen moeten plaatsvinden (waarbij men

zich eerst zal richten op de zaken die al langer lagen en spoed hebben en vervolgens op de overige zaken).
« In januari wordt resultaat verwacht van het advies dat VWS aan RVS heeft gevraagd over het

vaccinatielandschap. Half december heeft PG een tussenstandgesprek met RVS; PG zal ons daarna op de hoogte

brengen van relevante zaken.

WVTTK

« EES heett het mondiale tekort aan pipetpunten gemeld. VWS-PG was er al van op de hoogte, en zal informeren

of VWS directie GMT hier nog actie op onderneemt.

« Op Europees niveau worden momenteel voorstellen gedaan om het mandaat van ECDC, EMA en de

Preparedness&Response structuur aan te passen. Dit kan veel effect hebben op het Clb. VWS heeft Clb om input

gevraagd. Clb zal z.s.m. input leveren, dit is opgepakt.


